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Van:
Verzonden: donderdag 9 november 2023 09:54
Aan: | Citydeveloper-s
CC: ; | Citydeveloper-s
Onderwerp: RE: mail + memo provincie 
Bijlagen: Ambtelijke reactie Wervend Perspectief Beilen 02112023  met aantekeningen 4 

11 23_aanvullingen 9112023.docx

Dag , cc  en , 
 
Zie bijgaand mijn reac e als aanvulling op mijn e-mail van eerder deze week. 
 
Mocht je nog een toelich ng nodig zijn, dan hoor ik het wel. Graag specifiek aandacht voor mijn laatste opmerking. 
Ook voor het bestuurlijk overleg. 
 
Tot slot ter info: ik werk nog niet volledig. Vandaar dat ik de middagen nog niet beschikbaar ben. Ik hoop echt dat 
we een ochtend moment kunnen plannen voor het wateratelier. Als het niet fysiek lukt, dan lukt digitaal ook prima 
is mijn inscha ng. Dan ben ik flexibeler. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 

Tel. 
 
Gemeente Midden-Drenthe 
Bezoekadres: Raadhuisplein 1, 9411 NB Beilen 
Postadres: Postbus 24, 9410 AA Beilen 
Internet: www.middendrenthe.nl 

 
 
 

Van: @citydeveloper-s.nl>  
Verzonden: woensdag 8 november 2023 10:18 
Aan: @middendrenthe.nl> 
CC: @middendrenthe.nl>; 

@citydeveloper-s.nl> 
Onderwerp: mail + memo provincie  
 
Hallo ,  
 
In de bijlage de oorspronkelijke mail van de provincie + hun bijlage.  
 
Ook in een aparte memo mijn eerste reac e in het rood. Bij het schrijven van mijn reac e wist ik nog niet van het 
bestaan van de inten eovereenkomst.  
 
Graag ter voorbereiding op ons overleg van a.s. vrijdag met de gedeputeerde een korte reac e van jou t.a.v.: 
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- Wat is de status van de inten eovereenkomst en het uitvoeringsprogramma? Loopt dit op schema? Proces 
loopt niet voortvarend. Binnenkort plan ik een veldbezoek met dhr. .  

- Als ik (als leek) de stukken lees, dan kom ik nergens tegen dat woningbouw niet zou mogen, alleen dat je te 
maken hebt met strenge(re) eisen dan elders. Daar waren/zijn we ons van bewust. Hoe zie jij dit? Zie mail 
eerder. 

- Komt op mij nog steeds over dat de provincie not amused is dat de gemeente het zo aanvliegt. Inmiddels is 
mijn indruk dat zowel het Waterschap én de WMD juist kansen zien om ‘zaken te doen’ met de gemeente? 
Waterschap was ronduit enthousiast en de man van de WMB gaf aan: ‘ze komen helemaal niet in het water 
wingebied’ en de combi van de plannen van waterschap, wmd en gemeente biedt juist kansen (b.v. 
verwerving van gronden, uitruilen van belangen etc.). Hoe zie jij dit? Waterschap gaat niet over 
grondwaterbescherming. Hun mening is irrelevant. De reac e van de provincie is natuurlijk ook voor 
besproken met de WMD. Dat deed ik voorheen ook toen ik bij een drinkwaterbedrijf werkte. Ik neig er naar 
toe om kansen te benu en die er mogelijk zijn. Het wateratelier is dan ook belangrijk. Belangrijkste par jen 
voor het startoverleg: gemeente (waaronder ik), provincie, WMD en waterschap 2 personen (  en 

). Vanuit invalshoek WMD/provincie kan ik me voorstellen (althans dat zou ik doen) is dat ze vanaf 
nu ac ef gaan inze en op aankoop gronden in het grondwaterbeschermingsgebied. Wellicht hee  de 
gemeente Midden-Drenthe nog gronden die we als wisselgeld kunnen gebruiken in het proces.  

- Overige zaken die jou opvallen? Zie bijlage. 
 
Alvast bedankt voor je reac e! 
 
Met vriendelijke groet,  
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